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Sf. Ioan 17: 6,     „Am făcut cunoscut Numele Tău, oamenilor pe care 
Mi i-ai dat din lume. Ai Tăi erau şi Tu Mi i-ai dat, şi ei au păzit 
Cuvântul tău”. 
 
Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu pentru timpul acesta: 
 
 *Eu vorbesc despre naşterea mea naturală, acolo sunt multe 
lucruri în naşterea mea naturală cu care nu mă pot lăuda. Eu vă voi 
spune; eu nu am nimic cu ce să mă laud. Mama mea era o păcătoasă 
(Psalm 51: 5); tatăl meu era un păcătos. Şi dintre ei au fost o grămadă 
de oameni de faimă rea, şi mulţi dintre ei au murit cu cizmele lor în 
picioare: beţivi şi contrabandişti, şi toate celelalte, afară din Kentucky. 
Mama mea, jumătate Indiancă, şi eu nu am nimic cu ce să mă laud. Eu 
nu mă pot lăuda cu arborele genealogic. (Rom. 3: 10-12). 
 Dar Slavă lui Dumnezeu, acolo este un lucru cu care mă pot 
lăuda, cea de-a doua naştere a mea, care vine de la Isus Cristos. Eu mă 
pot lăuda cu acel Părinte pe care Îl avem noi, pentru că El este Tatăl 
meu. El este Mântuitorul meu. El este Răscumpărătorul meu. Eu mă pot 
lăuda cu tot ce a făcut El pentru mine, pentru că acum eu am devenit fiul 
Lui. Eu nu mai sunt fiul lui Charles Branham; eu sunt fiul lui Isus 
Cristos. Aceea este corect. Eu mă pot lăuda cu naşterea mea acum. Eu 
nu mă pot lăuda cu prima mea naştere; acolo nu este nimic... mie mi-e 
ruşine de aceea. Dar mie nu mi-e ruşine de cea de a doua naştere. Nu, 
nu. Mie nu mi-e ruşine de cea de a doua naştere (Ioan 3: 1-8; Tit 3: 4-
7). Cum a făcut-o El? „Prin spălarea cu apă prin Cuvânt” (Efeseni 5: 25-
27). Aceea este corect. 
 Credincioşii cu adevărat predestinaţi stau cu Cuvântul, şi ei nu Îl 
vor perverti. El nu poate fi pervertit. Oh, fii şi fiice ale lui Dumnezeu, de 
ce nu putem noi avea această mare părtăşie care ar trebui noi să o avem 
cu toţii fii şi fiicele lui Dumnezeu? Noi ar trebui să o avem. Dar ei doar 
nu o vor face; aceea este totul. Pentru că ei nu sunt cu adevărat fii şi 
fiice ale lui Dumnezeu de la.... 



 Acel interior al interiorului, acela este unde voi începeţi, care 
este sufletul vostru; atunci venind de la aceea, voi sunteţi un spirit 
(duh); şi apoi voi deveniţi o fiinţă vie. Acum, fiinţa vie are cinci simţuri 
pentru a contacta; al doilea are cinci simţuri. Acela este trupul exterior; 
văz, gust, pipăit, miros şi auz. Trupul interior are dragoste (afecţiune-
sentimente) şi conştiinţă, şi imaginaţie, memorie, raţionament: cinci 
simţuri. Dar interiorul din lăuntru (interiorului), turnul de control, este 
sau a lui Dumnezeu sau a lui Satan. 
 Şi tu poţi imita oricare din aceste lucruri pe care tu le poţi 
contacta, la fel ca un Creştin: sau tu poţi scoate afară draci, la fel ca un 
Creştin. Dar dacă turnul de control din interior, începutul, originea nu 
este de la Dumnezeu, el nu se va întoarce niciodată la Dumnezeu. 
Înţelegeţi voi aceasta? Nu a scos Iuda draci? (Matei 10: 1-4). Chiar 
Caiafa, cel care l-a condamnat pe El şi L-a dat la moarte, nu a profeţit 
el? Dar el nu a putut să stea cu Cuvântul. Vedeţi? Aceea este corect.  
 
 *Acum, lăsaţi-mă să vă desenez un mic cerc. Dar eu vreau ca voi 
să priviţi aici. Eu voi face un cerc în felul acesta. Eu voi face un alt cerc 
în interiorul acelui cerc: acela este al doilea. Apoi eu urmează să fac un 
cerc în interiorul acelui cerc: acelea sunt trei cercuri. Acum, acela 
sunteţi voi. Acela este Dumnezeu. Dumnezeu într-o trinitate este Unul, 
şi fără trinitate El nu este Dumnezeu. El nu poate fi manifestat în alt fel. 
Şi nici voi nu puteţi fi manifestaţi fără ca să fiţi persoana trinitară care 
voi sunteţi. Acela este trupul, duhul, sufletul. Fără unul din ele, tu nu 
eşti complet. Vedeţi? Dacă voi nu aţi avea suflet, voi nu aţi fi nimic. 
Dacă voi nu aţi avea duh, voi nu aţi fi nimic. Dacă voi nu aţi avea trup, 
voi aţi fi un duh, şi nu un trup. Deci Dumnezeu este complet în o tri-
uniune de o Fiinţă; nu o trinitate de fiinţe, ci o Fiinţă într-o tri-unitate. 
Tată, Fiu, şi Duh Sfânt este o singură manifestare adevărată a lui 
Dumnezeu. 
 Acum, acest om de afară este trupul. Aceea este la ceea ce noi 
privim, ceea ce noi vedem. Şi el are cinci conexiuni la acel trup. Şi orice 
copil fără de şcoală, aşa cum sunt eu, ar şti că acolo sunt cinci simţuri 
care controlează trupul: văzul, gustul, pipăitul, mirosul şi auzul. Fără 
acelea, tu nu poţi atinge trupul. Acela este singurul fel prin care tu ai 
acces la trup: văz, gust, pipăit, miros şi auz. Vedeţi acesta, gustaţi 
aceasta, pipăiţi acesta. Acum, acela este răul (trupul păcătos) de din 
afară. (Rom.7: 18-24; Gal.5: 16-17). 



 Acum, în interiorul aceluia este un duh (spirit), care voi aţi 
devenit când voi aţi fost născuţi aici şi suflarea de viaţă a suflat în voi, 
acel duh este de o natură lumească, pentru că el nu a fost dat de 
Dumnezeu, ci a fost dat cu permisiunea lui Dumnezeu. Acum, aţi prins 
voi aceasta? 
 Pentru că fiecare copil care este născut în lume este născut în 
păcat, format în fărădelege (Isaia 64: 6), venind în lume spunând 
minciuni (Rom.3: 4). Este aceea corect? 
 Deci, acea persoană din interior de acolo, este un păcătos, de la 
început. Dar acum, el are cinci conexiuni interioare, şi acele cinci 
conexiuni interioare... Eu nu ştiu dacă eu le pot spune corect acum. Mai 
întâi, eu ştiu că este gândirea, conştiinţa, dragostea, raţionamentul, acolo 
sunt cinci căi de acces interior către duh. Tu nu poţi gândi cu trupul: tu 
trebuie să gândeşti cu duhul. Tu nu poţi avea conştiinţă cu trupul. El nu 
are facultăţi mintale de fel, trupul tău nu are. Deci tu trebuie să gândeşti 
cu duhul. Tu trebuie să ai raţionament (să gândeşti). Tu nu poţi gândi cu 
fiinţa ta fizică, pentru că raţionamentul nu vede, nu gustă, nu simte sau 
aude. Raţionamentul este ceea ce tu poţi face în mintea ta (gândul tău). 
 Dacă tu eşti adormit sau dacă tu eşti afară; trupul tău zace acolo 
mort, dar duhul tău poate încă să raţioneze: acolo sunt cinci simţuri care 
controlează acel om din interior. Acum, ultima parte din om, este 
sufletul. Acolo este numai un singur simţ care controlează aceea, şi 
acela este, agentul moral liber, voinţa proprie,  libertatea de a alege să 
primeşti sau să respingi. 
 Şi acum, motivul pentru care oamenii astăzi... Acum, nu uitaţi 
aceasta, şi voi veţi vedea care este dovada iniţială a Duhului Sfânt. 
Vedeţi? Acum, oamenii pot trăi în acest duh, şi ei să danseze în duhul. 
Ei strigă în duhul. Ei merg la biserică în duhul, şi ei pot absolut să aibă 
cu adevărat ungerea Duhului Sfânt peste acest duh, dar totuşi să fie 
pierduţi şi doar aşa cum diavolul îi posedă ei pot să fie cu acel duh. 
„Oricine va adăuga un cuvânt la Aceasta sau va scoate un Cuvânt din 
Aceea...” (Apoc. 22: 18-19). Tu trebuie să ai un ultimatum undeva. 
 Cuvântul lui Dumnezeu este ultimatumul. Orice spune acel 
Cuvânt, atunci aceea este corect. 
 Acum, singura cale sus aici în aceste sfere pentru ca tu să poţi să 
fii vreodată în acest mic om interior, tu trebuie să fii predestinat mai 
dinainte, pentru că tu ai fost cu Dumnezeu; tu eşti o parte din Dumnezeu 
(Rom.8: 29-30). 



 Eu am fost în tatăl meu. Eu am fost la fel în bunicul meu, şi în 
bunicul bunicului meu. Prin sămânţă eu am fost în aceia. Şi la fel am 
fost în Cristos. Voi aţi fost în Cristos înainte de întemeierea lumii 
(Efes.1: 3-4). El a venit să răscumpere pe ai Săi. Ai Săi care erau în El 
(Aleluia). Copii Lui, care au fost în El  (Ioan.17: 6-8). 
 El niciodată nu a venit după copii diavolului (Ioan 7: 9). Ei 
niciodată nu vor cunoaşte aceasta. Şi ei sunt atât de îndoctrinaţi în felul 
lor de învăţătură intelectuală, încât tu nu poţi să te compari cu ei de loc. 
Tu nu poţi să vorbeşti în faţa lor. Doar prin credinţă tu o vezi. 
 

*De aceea, dacă intelectul tău îţi spune ţie... Oh, aici este o 
remarcă usturătoare acum. Dacă intelectul vostru vă spune că acesta este 
Adevărul, Dumnezeu este Vindecătorul bolilor, mintea voastră poate 
mărturisi că acela este Adevărul; dar dacă acolo nu este pământul 
germinativ în inima voastră, credinţa, pentru a cădea înăuntru să o 
exprime, aceea nu se va întâmpla. Nu contează cât de mult acest om din 
exterior poate să o raţioneze cu Scripturile, şi să spună că este corect, 
aceea încă nu o face corect. 
 Anticriştii aproape vor înşela chiar pe cei aleşi, dacă ar fi cu 
putinţă. (Matei 24: 24). Aceea nu poate pentru că este imposibil; ei sunt 
aleşi. Vedeţi? În regulă. 
 Dar El a spus, „Unşii...” vedeţi, „Cristoşi” înseamnă „unşii”, dar 
aceştia sunt anti. Ei erau unşi, dar împotrivă, împotriva lui Cristos prin 
învăţătura lor. Acum, ei pot să facă orice ce pot să facă şi restul din ei. 
 Acum, ţineţi minte, voi sunteţi în ciclu de trei, dar voi sunteţi o 
singură persoană. La fel ca Tată, Fiu şi Duh Sfânt, ciclu de trei, dar o 
singură Persoană, trei atribute ale aceluiaşi Dumnezeu: trei slujbe ca și 
calitatea de tată, de fiu, şi Duh Sfânt. La fel voi sunteţi un trup, duh, şi 
suflet. 
 Acum, trupul exterior are cinci conexiuni interioare pentru a 
contacta casa voastră pământească: văz, gust, simţ, miros, şi auz. 
Interiorul, care este un duh, are cinci simţuri: conştiinţă, şi iubire, şi aşa 
mai departe. Dar interiorul aceluia, sufletul, are un singur lucru. Acela 
este unde locuiţi (trăiţi) voi. 
 Duhul poate veni afară acolo şi să vă ungă să faceţi anumite 
lucruri, şi voi le faceţi, dar aceea nu înseamnă că voi sunteţi salvaţi. 
Doar gândiţi-vă la acesta. Caiafa a profeţit (Ioan 18: 14). Iuda a scos 
afară draci. Vedeţi, Duhul l-a uns. Acolo este ploaia care cade şi peste 
cel drept şi peste cel nedrept; buruienile se pot bucura cu grâul (Matei 5: 



43-45). Dar este ceea ce este în miez. Acolo este unde voi puteţi, 
intelectualii pot accepta şi să spună, „Oh, desigur, aceea arată bine. Eu 
cred aceea”. Aceea încă nu o face. Nu domnule. Şi duhul poate de fapt 
să mărturisească despre aceea, şi totuşi să nu fie aşa. Pentru că dacă acel 
suflet nu a venit de la Dumnezeu, el poate face toată personificarea aici 
afară, dar el nu poate fi real. Voi puteţi personifica (preface) vindecarea; 
voi puteţi să vă comportaţi ca şi cum voi o aveţi. Voi puteţi să 
personificaţi (să vă prefaceţi) că aţi primit-o. Creştinii pot să personifice 
ca şi cum ei ar fi Creştini, şi o pot face chiar foarte bine, dar aceea nu 
înseamnă că ei sunt salvaţi. Aceea este exact corect. Vedeţi? Duhul 
poate fi acolo, realul, originalul Duh. Duhul Sfânt poate să vă ungă; 
aceea totuşi nu înseamnă că voi sunteţi salvaţi. Este acel suflet interior 
cel care nu moare niciodată; el are Viaţa Eternă. Acela întotdeauna a 
fost Viaţă Eternă. Vedeţi? El vine de la Dumnezeu; el merge la 
Dumnezeu; este sufletul. 
 Acum, observaţi că aceea trebuie să fie. Cinci, credinţă (f-a-i-t-h 
– Engl.), pe dinafară; duh, J-e-s-u-s, pe dinlăuntru. Vedeţi? Aceea este 
cum stând aici, privind la voi, eu nu cunosc pe nici unul din voi. Duhul 
poate să mă ungă, şi eu încă nu cunosc pe nici unul din voi. Dar când 
acel interior al interiorului răbufneşte, acela este Dumnezeu. 
 Acela este când exteriorul poate raţiona. Voi luaţi un om, ziceţi, 
„Ei bine, tu ştii, eu ştiu că se presupune ca eu să nu comit adulter. Dar, 
tu ştii, atunci duhul îmi spune mie că eu nu ar trebui să comit adulter. 
Dar tu ştii, jos acolo înăuntru este totuşi acel lucru, înăuntru acolo.” 
Vedeţi, este un fel de stăpânire din afară, şi mai bine aţi veghea asupra 
aceleia. 
  

*Dar jos în interiorul acelui om, dacă acel mic stâlp de legătură a 
fost acolo, acea Sămânţă a lui Dumnezeu care a fost predestinată înainte 
de întemeierea lumii, mie nu-mi pasă ce se întâmplă; aceea îl ţine; aceea 
este acolo ca să stea fixat. (Luca.8: 11). 
  

*Dar când aceea este direcţionată din interior, aceea aruncă tot 
restul din aceea împreună. Acela este postul de ghidaj. Acela este turnul 
de control, interiorul interiorului. Sufletul controlează duhul, duhul 
controlează trupul. 
 Deci o spălare albitoare pe dinafară nu face nici o diferenţă. Acei 
oameni religioşi în urmă acolo (Mat.23: 25-28), care Pavel i-a numit 
„perete văruit”, şi aşa mai departe, ei erau pe dinafară doar credincioşi 



în fiecare lucru, şi ei aveau profeţi printre ei, şi orice altceva, dar 
interiorul interiorului... „Sufletul care este necredincios...” (Ezechiel.18: 
20). 
 Acela este motivul că eu spun că oamenii pot să sară sus şi jos, şi 
să vorbească în limbi; oamenii pot să strige, să-şi pună mâinile peste 
bolnavi, şi să vindece bolnavii şi aşa mai departe prin credinţă; toate 
aceste lucruri măreţe acolo prin Duhul, şi totuşi să fie pierduţi. Cei 
unşi... 
 

*Dacă voi mă credeţi pe mine că sunt profetul lui Dumnezeu, 
voi ascultaţi la Cuvintele mele. Vedeţi? Aceasta este decepţia în aceste 
zile. Nu a spus Biblia că va fi atât de aproape încât ar înşela chiar şi pe 
cei aleşi dacă ar fi cu putinţă? Aleşii, jos în suflet...  
 Dar dacă voi dansaţi în Duhul, totuşi cu lucrurile lumii, acolo 
este ceva greşit. Voi vorbiţi în limbi; Pavel a spus, „Eu pot vorbi în 
limbi omeneşti şi îngereşti, şi totuşi nu sunt salvat”. Uh. De ambele 
feluri. Vedeţi? „Eu pot să am toate emoţiile; eu pot avea credinţă; eu pot 
predica Evanghelia; eu pot să-mi dau toate lucrurile să hrănesc săracii; 
eu pot duce Cuvântul în câmpurile de misiune de-a lungul lumii, şi 
totuşi sunt nimic.” (1Cor.13: 1-10). Vedeţi? Este acel interior, frate. 
Duhul tău se desparte când tu mori; el îşi ia zborul, dar sufletul tău 
trăieşte. 
 
 *Şi un real Creştin original, se va potrivi cu acel om interior; 
acel Duh care a fost înapoi acolo la început, care a fost Cuvântul. Aşa 
cum El a devenit Plinătatea noastră a tuturor (Col.2: 9-15), noi am fost 
în El înapoi acolo la Calvar. (Rom.6: 6). 
 El a ştiut mai dinainte că voi veţi fi aici. El doar a transmis ceea 
ce ar urma să aibă loc. Şi voi aţi fost în El. Voi aţi murit cu El. Voi aţi 
murit faţă de mândria voastră; voi aţi murit faţă de pasiunile voastre; voi 
aţi murit faţă de lume. Voi aţi murit cu El la Calvar şi voi aţi înviat cu 
El, când El a înviat din nou a treia zi; şi din cauza acesta voi L-aţi 
acceptat pe El, acum, voi staţi în locurile cereşti în Cristos Isus (Efes.2: 
4-7). Aleluia! 
 Iată acolo sunteţi voi. Este acel om interior, acel interior care va 
puncta Cuvântul, agăţat de Cuvânt indiferent... Voi nu puteţi face nimic 
(pentru acesta). Eu am aflat acesta cu mulţi ani în urmă. 
 Cuvântul lui Dumnezeu nu va eşua niciodată. El va triumfa 
indiferent de ce este aceea. Atunci eu am ştiut că acolo era ceva 



înăuntrul oricărei raţiuni, ceva în interiorul oricărei emoţii, orice altceva 
de felul acesta; acolo era un om interior care a ţinut în timpul acela; 
nimic altceva nu o putea face. Orice raţiune, orice ar fi putut fi arătat, 
orice ar fi putut dovedi că aceea era greşit, şi că eu eram în greşeală, dar 
Cuvântul lui Dumnezeu care a fost predestinat înainte de întemeierea 
lumii, a ţinut interiorul. 
 Frate, soră, lăsaţi-mă să vă spun. Acela este singurul lucru. Nu 
încercaţi să raţionaţi acesta. Nu încercaţi să aveţi părul lung pentru că 
am spus eu aşa. Nu încercaţi să faceţi aceste lucruri doar pentru că în 
trupul vostru... Nu încercaţi să faceţi aceasta doar pentru un fel de 
potrivire, ci doar aşteptaţi înaintea Domnului până când ceva jos 
înăuntru... 
 Mulţi dintre voi cred că din cauză că voi aveţi părul lung, aceea 
înseamnă că voi mergeţi în ceruri. Aceea nu înseamnă aceea. Mulţi 
dintre ei gândesc, pentru că voi sunteţi o femeie bună, morală, voi veţi 
merge în... Aceea nu înseamnă aceea. Mulţi dintre ei cred că pentru că 
bisericile lor aparţin la aceasta şi aceste mari grupuri şi mari doctori în 
divinitate... Aceea nu înseamnă acesta. Vedeţi? Mulţi cred că pentru că 
ei vorbesc în limbi, ei au Duhul Sfânt. Aceea nu înseamnă aceea, cu 
toate că Duhul Sfânt vorbeşte în limbi. Dar până când acel real, original 
Duh Sfânt înăuntru acolo se va potrivi cu fiecare cuvânt... 
 Dacă acel Duh Sfânt în voi vă face să vorbiţi în limbi, priviţi 
înapoi acolo şi dacă nu se potriveşte (nu este de acord) cu restul 
Cuvântului, atunci este un duh greşit. El trebuie să vină din lăuntru, care 
este Cuvântul de la început. La începutul creaţiei lui Dumnezeu, când 
Dumnezeu a început să creeze şi v-a adus pe voi în existenţă... (Gen.1: 
26-27). Vedeţi voi, voi aţi început acolo în urmă ca o sămânţă şi aţi 
venit jos aici unde sunteţi voi acum. Şi atunci voi aţi fost toţi în Cristos 
(Efes.1: 3-4)- Apoi, atunci când Cristos a murit, El a murit ca să vă 
răscumpere pe toţi din voi. Şi voi sunteţi parte din  acest Cuvânt. Şi cum 
poate Biblia—toată ... Cum în lume puteţi voi, fiind o parte din acel 
Cuvânt, să fiţi în dezacord cu restul din El, sau cu o parte din El? 
 
 *Oh, fratele meu, soră, acum, fiecare dintre voi conştient, eu ştiu 
ce înseamnă aceea. Vedeţi? Doar priviţi. Staţi aproape de Cristos. Daţi-
mi voie să vă avertizez acum, ca un slujitor al Evangheliei. Nu luaţi 
vreo prostie. Nu vă imaginaţi ceva. Staţi drept acolo unde acest interior 
al interiorului este ancorat la Cuvânt, că voi sunteţi drept în Cristos; 
pentru că acela este singurul lucru care va merge în... Pentru că noi 



suntem în cea mai înşelătoare epocă în care noi am trăit vreodată. 
Aceasta ar înşela chiar şi pe cei aleşi dacă ar fi cu putinţă, pentru că ei 
au ungerea. Ei pot face orice la fel ca restul din ei. 
 Curăţiţi-vă vieţile; plătiţi-vă datoriile voastre; nu datoraţi 
nimănui. Isus a spus, acum. Acum, eu nu vreau să spun lucruri cum ar fi 
chiria la casa voastră şi lucruri. Voi trebuie să le faceţi. Luaţi toate 
lucrurile jos de pe mâinile voastre. Îndreptaţi toate lucrurile corect. Fiţi 
gata. Pregătiţi-vă să fiţi gata. Amintiţi-vă, în Numele Domnului, ceva 
urmează să se întâmple. 
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